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Protokół Nr VII/2024 

 

z posiedzenia VII Sesji Rady Powiatu w Myśliborzu VII kadencji 

odbytej w dniu 30 września 2024 roku 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

przy ul. Północnej 15 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

 

Czas nagrania: 00min 08s - 02min 20s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur dokonał otwarcia VII sesji VII kadencji Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

Przewodniczący Rady prowadził sesję z sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

przy ul. Północnej 15.  

Jednocześnie poinformował, że obrady są transmitowane na żywo. 

Powitał radnych, Starostę Powiatu Myśliborskiego, Wicestarostę Powiatu Myśliborskiego, 

członków Zarządu Powiatu w Myśliborzu, zaproszonych gości oraz także obsługę Biura Rady 

i Kancelarię Prawną biorącą udział w dzisiejszych obradach. 

Osobno powitał również mieszkańców Powiatu Myśliborskiego oglądających na żywo 

transmisję z dzisiejszych obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 14 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Nieobecni radni: Alicja Prill, Andrzej Rudnicki, Anna Wolańska. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2 

Przystąpiono do realizacji punktu: Ustalenie porządku obrad. 

Czas nagrania: 02min 21s - 11min 38s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur poinformował, że radni otrzymali porządek 

dzisiejszej sesji wraz z zawiadomieniem. 

Następnie zapytał, czy są uwagi do porządku obrad? 

Głos zabrał Starosta Myśliborski Robert Dudek, który przekazał, że w związku z pisemną 

prośbą Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu oraz w nawiązaniu 

do uwag wyrażonych podczas posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Zdrowia i Spraw Społecznych zgłasza wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji: 

 punktu 12 dot. podjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

Psychologiczno-Terapeutycznego dla Osób Stosujących Przemoc Domową  

w Powiecie Myśliborskim na lata 2024 – 2030”; 
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 punktu 13 dot. podjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Korekcyjno-

Edukacyjnego dla Osób Stosujących Przemoc Domową w Powiecie Myśliborskim na 

lata 2024 – 2030”. 

 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur, który zgłosił wniosek  

o wprowadzenie do porządku sesji jako punktu 4 o brzmieniu: „Sprawozdanie finansowe spółki 

prawa handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o. za I półrocze 2024 roku oraz przedstawienie 

bieżącej sytuacji Spółki”. Przekazał, że dnia 25 września 2024r. do Biura Obsługi Rady  

i Zarządu zostało przekazane Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital 

Barlinek Sp. z o.o. za I półrocze 2024 roku. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zaproponowanych zmian: 

 

1. Za wycofaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Psychologiczno-

Terapeutycznego dla Osób Stosujących Przemoc Domową w Powiecie Myśliborskim na lata 

2024 – 2030”  jako punktu 12 głosowało 12 radnych, przeciw – 0, 2 radnych wstrzymało  

się od głosu. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wycofany z porządku sesji. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

2. Za wycofaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Korekcyjno-

Edukacyjnego dla Osób Stosujących Przemoc Domową w Powiecie Myśliborskim na lata 

2024 – 2030”  jako punktu 13 głosowało 13 radnych, przeciw – 0, 1 radny wstrzymał się od 

głosu. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wycofany z porządku sesji. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

W trakcie trwającego głosowania na salę obrad przybyła radna Anna Wolańska. 

Stan radnych – 15. 

 

3. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punktu 4 sprawozdania pod nazwą 

„Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o. za I półrocze 

2024 roku oraz przedstawienie bieżącej sytuacji Spółki” głosowało 14 radnych, przeciw – 0, 

1 radny wstrzymał się od głosu. 

W wyniku głosowania proponowany punkt został wprowadzony do porządku sesji. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

 

Kolejno, Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur odczytał porządek obrad  

z wprowadzonymi zmianami. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. za I półrocze 2024 roku oraz przedstawienie bieżącej sytuacji 

Spółki. 
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4. Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

za I półrocze 2024 roku oraz przedstawienie bieżącej sytuacji Spółki. 

5. Sprawozdania Państwowych Gospodarstw Wodnych Wody Polskie – Nadzoru 

Wodnego w Gorzowie Wlkp., Nadzoru Wodnego w Pyrzycach, Nadzoru Wodnego  

w Strzelcach Krajeńskich, Nadzoru Wodnego w Myśliborzu i Nadzoru Wodnego  

w Gryfinie z działań podejmowanych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2023 roku. 

6. Informacja o stanie dróg powiatowych. 

7. Plan organizacyjny zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w sezonie zimowym 2024/2025. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2024-2033. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i w budżecie 

Powiatu Myśliborskiego na 2024 rok. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Kamiennogórskiemu, województwo 

dolnośląskie z przeznaczeniem na usuwanie skutków klęski żywiołowej. 

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie utworzenia mieszkania 

treningowego oraz ustalenia kryteriów i określenia zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w tym mieszkaniu. 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim 

na lata 2024-2026. 

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej w 2024 roku. 

14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania członka Komisji  

skarg, wniosków i petycji. 

15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przekazania wniosku według 

właściwości. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 

18. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

19. Oświadczenia radnych. 

20. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 

Przystąpiono do realizacji punktu: Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego 

Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. za I półrocze 2024 roku  

oraz przedstawienie bieżącej sytuacji Spółki (załącznik Nr 6). 

 

Czas nagrania: 11min 39s – 15min 28s. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur przekazał, że przedmiotowe sprawozdanie 

zostało szczegółowo przedstawione na posiedzeniach Stałych Komisji Rady Powiatu. 

Następnie zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego Sprawozdania finansowego 

spółki prawa handlowego Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

za I półrocze 2024 roku?  

 

Głos zabrał radny Michał Bibro. 

Odpowiedzi udzieliła Prezes Zarządu Szpital Dębno Sp. z o.o. Pani Anna Gryciak. 



4 
 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

  

Rada Powiatu w Myśliborzu zapoznała się ze Sprawozdaniem finansowym spółki prawa 

handlowego Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. za I półrocze 2024 

roku. 

 

Ad. 4 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Sprawozdanie finansowe spółki prawa 

handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o. za I półrocze 2024 roku oraz przedstawienie 

bieżącej sytuacji Spółki (załącznik Nr 7). 

 

Czas nagrania: 15min 29s – 21min 21s. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur poinformował o nieobecności Prezesa 

Zarządu Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

Zwrócił uwagę, że w przypadku zapytań odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

Kolejno zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego Sprawozdania finansowego 

spółki prawa handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o. za I półrocze 2024 roku?  

 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel. 

Głos zabrał Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel. 

Głos zabrała Wicestarosta Wioletta Drzewińska. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Rada Powiatu w Myśliborzu zapoznała się ze Sprawozdaniem finansowym spółki prawa 

handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o. za I półrocze 2024 roku. 

 

Ad. 5 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Sprawozdania Państwowych Gospodarstw 

Wodnych Wody Polskie – Nadzoru Wodnego w Gorzowie Wlkp., Nadzoru Wodnego  

w Pyrzycach, Nadzoru Wodnego w Strzelcach Krajeńskich, Nadzoru Wodnego  

w Myśliborzu i Nadzoru Wodnego w Gryfinie z działań podejmowanych na terenie 

Powiatu Myśliborskiego w 2023 roku. 

 

Czas nagrania: 21min 22s – 22min 20s. 

 

Sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie - Nadzoru Wodnego  

w Gorzowie Wlkp. stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie - Nadzoru Wodnego  

w Pyrzycach stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie - Nadzoru Wodnego  

w Strzelcach Krajeńskich stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
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Sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie - Nadzoru Wodnego  

w Myśliborzu stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

Sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie - Nadzoru Wodnego  

w Gryfinie stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur zapytał, czy są pytania bądź uwagi do 

przedłożonych sprawozdań? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Rada Powiatu w Myśliborzu zapoznała się ze Sprawozdaniami Państwowych Gospodarstw 

Wodnych Wody Polskie – Nadzoru Wodnego w Gorzowie Wlkp., Nadzoru Wodnego  

w Pyrzycach, Nadzoru Wodnego w Strzelcach Krajeńskich, Nadzoru Wodnego w Myśliborzu 

i Nadzoru Wodnego w Gryfinie z działań podejmowanych na terenie Powiatu Myśliborskiego 

w 2023 roku. 

 

Ad. 6 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Informacja o stanie dróg powiatowych 

(załącznik Nr 13). 

 

Czas nagrania: 22min 21s – 28min 20s. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur zapytał, czy są pytania bądź uwagi do 

Informacji o stanie dróg powiatowych?  

 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel. 

 

Głos zabierał radny Arkadiusz Mikołajczyk. 

Odpowiedzi na zadane przez radnego pytania udzielił Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Rada Powiatu w Myśliborzu zapoznała się z Informacją o stanie dróg powiatowych. 

 

Ad. 7 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Plan organizacyjny zimowego utrzymania dróg 

powiatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 2024/2025 (załącznik 

Nr 14). 

 

Czas nagrania: 28min 21s – 48min 48s. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur zapytał, czy są pytania bądź uwagi do Planu 

organizacyjnego zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego 

w sezonie zimowym 2024/2025?  

 

Głos zabierał radny Arkadiusz Mikołajczyk. 

Odpowiedzi na zadane przez radnego pytania udzielił Naczelnik Wydziału Dróg Robert 

Petruk. 
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Głos zabrał radny Zygmunt Siarkiewicz, który zgłosił wniosek o objęcie odcinka dróg 

Strąpie-Barlinek jedną kategorią odśnieżania (tą wyższą).  

Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału Dróg Robert Petruk. Głos w poruszonej sprawie 

zabrał również Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel, który zgłosił wniosek o objęcie dróg (w kierunku Klicka, 

Myśliborzyc, Dąbrowa, Czółnów, Otanów i podjazd przy ulicy Celnej) pierwszą (priorytetową) 

kolejnością zimowego odśnieżania. Głos w sprawie zgłoszonego wniosku zabrał Starosta 

Myśliborski Robert Dudek. 

 

Głos zabierał radny Arkadiusz Mikołajczyk. 

Odpowiedzi na zadane przez radnego pytania udzielił Naczelnik Wydziału Dróg Robert 

Petruk. 

 

Głos zabrał radny Michał Bibro. 

Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału Dróg Robert Petruk. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Rada Powiatu w Myśliborzu zapoznała się z Planem organizacyjnym zimowego utrzymania 

dróg powiatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 2024/2025. 

 

Ad. 8 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2024-2033. 

 

Czas nagrania: 48min 49s – 50min 24s. 

 

Wobec braku innych pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem 

Mazur poddał pod głosowanie jawne imienne ww. projekt uchwały,  

który stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

Za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2024-2033 głosowało 13 radnych, przeciw – 0,  

2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

UCHWAŁA NR VII/36/2024 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 30 września 

2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2024-2033 została podjęta (załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Ad. 9 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2024 rok. 

 

Czas nagrania: 50min 25s – 51min 30s. 

 



7 
 

Wobec braku innych pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem 

Mazur poddał pod głosowanie jawne imienne ww. projekt uchwały, który stanowi załącznik Nr 

18 do protokołu. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego  

na 2024 rok głosowało 15 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 

 

UCHWAŁA NR VII/37/2024 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 30 września 

2024 roku w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2024 rok 
została podjęta (załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Ad. 10 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Kamiennogórskiemu, województwo dolnośląskie z przeznaczeniem na usuwanie skutków 

klęski żywiołowej. 

 

Czas nagrania: 51min 31s – 1h 02min 31s. 

Głos zabrał Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

 

Głos zabrał radny Michał Bibro. 

Odpowiedzi udzieliła Wicestarosta Wioletta Drzewińska. 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel (ad vocem). 

 

Przewodniczący Rady Nikodem Mazur złożył podziękowania wszystkim służbom 

mundurowym, wolontariuszom, samorządowcom, pracownikom oraz dla WOPR z Dębna za 

monitorowanie stanu powierzchni wód na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

 

Radni nie zgłaszali więcej pytań i uwag, w związku z tym Przewodniczący Rady Powiatu 

Nikodem Mazur poddał pod głosowanie jawne imienne ww. projekt uchwały, który stanowi 

załącznik Nr 21 do protokołu. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Kamiennogórskiemu, województwo dolnośląskie z przeznaczeniem na usuwanie 

skutków klęski żywiołowej głosowało 15 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 

 

UCHWAŁA NR VII/38/2024 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 30 września 

2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Kamiennogórskiemu, województwo dolnośląskie z przeznaczeniem na usuwanie skutków 

klęski żywiołowej została podjęta (załącznik Nr 23 do protokołu). 
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Ad. 11 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

w sprawie utworzenia mieszkania treningowego oraz ustalenia kryteriów i określenia 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu. 

 

Czas nagrania: 1h 02min 32s– 1h 07min 48s. 

Głos zabrał radny Zygmunt Siarkiewicz. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

Głos w poruszonej sprawie zabrali: 

- radny Piotr Downar 

- radny Arkadiusz Mikołajczyk 

- Wicestarosta Wioletta Drzewińska. 

 

Radni nie zgłaszali więcej pytań i uwag, w związku z tym Przewodniczący Rady Powiatu 

Nikodem Mazur poddał pod głosowanie jawne imienne ww. projekt uchwały, który stanowi 

załącznik Nr 24 do protokołu. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie utworzenia mieszkania treningowego oraz ustalenia 

kryteriów i określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu głosowało  

15 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 25 do protokołu. 

 

UCHWAŁA NR VII/39/2024 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 30 września 

2024 roku w sprawie utworzenia mieszkania treningowego oraz ustalenia kryteriów  

i określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu została podjęta 

(załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił przerwę w obradach sesji. 

Po przerwie, Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji. 

 

Ad. 12 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego programu rozwoju pieczy 

zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2024-2026. 

 

Czas nagrania: 1h 07min 49s – 1h 12min 01s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur poinformował, że dnia 26 września 2024 

roku do Biura Obsługi Rady i Zarządu wpłynęło pismo Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Myśliborzu informujące o zaistniałej w uzasadnieniu do przedmiotowego 

projektu uchwały omyłce pisarskiej dotyczącej nazwy Ministerstwa, jest „Ministerstwo 

Rodziny i Polityki Społecznej” a winno być: „Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej”. 

W związku z powyższym, zgłosił wniosek o przyjęcie autopoprawki polegającej  

na sprostowaniu oczywistej omyłki pisarskiej zawartej w uzasadnieniu do projektu uchwały 

poprzez zmianę zapisu z „Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej” na następujące 

brzmienie „Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej”. 
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Następnie zapytał, czy są pytania do przedmiotowego projektu uchwały oraz do przedstawionej 

autopoprawki? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem autopoprawki polegającej na sprostowaniu oczywistej omyłki pisarskiej w 

uzasadnieniu do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego 

programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2024-2026 poprzez 

zmianę zapisu z „Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej” na następujące brzmienie 

„Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej” głosowało 12 radnych, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 3 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 27 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur zapytał, czy jest potrzeba odczytania 

projektu uchwały? 

Nie zgłoszono. 

 

Wobec braku innych pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem 

Mazur poddał pod głosowanie jawne imienne ww. projekt uchwały, który stanowi załącznik Nr 

28 do protokołu. 

 

Za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 

rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2024-2026 wraz z autopoprawką 

głosowało 15 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 29 do protokołu. 

 

UCHWAŁA NR VII/40/2024 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 30 września 

2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego programu rozwoju 

pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2024-2026 została podjęta (załącznik Nr 

30 do protokołu). 

 

Ad. 13 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej w 2024 roku. 

 

Czas nagrania: 1h 12min 02s – 1h 13min 26s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur zapytał, czy jest potrzeba odczytania 

projektu uchwały? 

Nie zgłoszono. 

 

Wobec braku innych pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem 

Mazur poddał pod głosowanie jawne imienne ww. projekt uchwały, który stanowi załącznik  

Nr 31 do protokołu. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej w 2024 

roku głosowało 15 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 32 do protokołu. 
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UCHWAŁA NR VII/41/2024 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 30 września 

2024 roku w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej w 2024 roku 

została podjęta (załącznik Nr 33 do protokołu). 

 

Ad. 14 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

w sprawie powołania członka Komisji skarg, wniosków i petycji. 

 

Czas nagrania: 1h 13min 27s – 1h 14min 33s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur zapytał, czy jest potrzeba odczytania 

projektu uchwały? 

Nie zgłoszono. 

 

Wobec braku innych pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem 

Mazur poddał pod głosowanie jawne imienne ww. projekt uchwały, który stanowi załącznik  

Nr 34 do protokołu. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie powołania członka Komisji skarg, wniosków i petycji 

głosowało 14 radnych, przeciw – 0, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 35 do protokołu. 

 

UCHWAŁA NR VII/42/2024 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 30 września 

2024 roku w sprawie powołania członka Komisji skarg, wniosków i petycji została podjęta 

(załącznik Nr 36 do protokołu). 

 

Ad. 15 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

 

Czas nagrania: 1h 14min 34s – 1h 15min 42s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur zapytał, czy jest potrzeba odczytania 

projektu uchwały? 

Nie zgłoszono. 

 

Wobec braku innych pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem 

Mazur poddał pod głosowanie jawne imienne ww. projekt uchwały, który stanowi załącznik  

Nr 37 do protokołu. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości głosowało  

15 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 38 do protokołu. 

 

UCHWAŁA NR VII/43/2024 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 30 września 

2024 roku w sprawie przekazania wniosku według właściwości została podjęta (załącznik 

Nr 39 do protokołu). 
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Ad. 16 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Czas nagrania: 1h 15min 43s – 1h 29min 05s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos i odczytać swoje interpelacje? 

 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel, który zgłosił interpelacje zgodnie z załącznikiem Nr 40, 41, 

42, 43, 44, 45 i 46 do protokołu. 

 

Głos zabrał radny Arkadiusz Mikołajczyk. 

Głos zabrał Starosta Myśliborski Robert Dudek i zwrócił się do radnego A. Mikołajczyka  

z prośbą o złożenie zgłoszonego zapytania na piśmie celem udzielenia odpowiedzi. 

 

Głos zabrał radny Michał Bibro, który w imieniu własnym oraz Klubu Radnych „Koalicja dla 

mieszkańców” zgłosił wniosek zgodnie z załącznikiem Nr 47 do protokołu. 

 

Głos zabrał radny Zygmunt Siarkiewicz, który w imieniu własnym oraz Klubu Radnych 

„Koalicja dla mieszkańców” zgłosił wniosek zgodnie z załącznikiem Nr 48 do protokołu. 

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Stanisław Smoła, który zgłosił interpelacje 

zgodnie z załącznikiem Nr 49 do protokołu. 

 

Ad. 17 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 

(załącznik Nr 50 do protokołu). 

 

Czas nagrania: 1h 29min 06s – 1h 29min 21s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur zapytał czy są pytania bądź uwagi do 

przedłożonego radnym sprawozdania z prac Zarządu Powiatu? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 18 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Sprawozdanie Przewodniczącego Rady 

Powiatu z prac podejmowanych w okresie międzysesyjnym (załącznik Nr 51 do protokołu). 

 

Czas nagrania: 1h 29min 22s – 1h 29min 39s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur zapytał czy są pytania bądź uwagi do 

przedłożonego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 19 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Oświadczenia radnych. 

 

Czas nagrania: 1h 29min 40s – 1h 32min 17s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur poinformował, że zgodnie z § 29 Statutu 

Powiatu Myśliborskiego Oświadczenia mogą być składane w formie ustnej albo pisemnej 

jedynie na zakończenie obrad. Nad oświadczeniem nie przeprowadza się dyskusji. 

Przedmiotem oświadczenia nie może być sprawa, której merytoryczna treść jest interpelacją, 

wnioskiem lub zapytaniem. 

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w przedmiocie „Oświadczenia”? 

 

Głos zabrał radny Zygmunt Siarkiewicz i poinformował o utworzeniu Klubu Radnych Rady 

Powiatu w Myśliborzu pt. „Koalicja dla mieszkańców”. 

 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel i poinformował o utworzeniu Klubu Radnych Rady Powiatu w 

Myśliborzu pt. „Koalicja dla Powiatu”. 

 

Więcej oświadczeń nie zgłoszono. 

 

Ad. 20 

Zamknięcie obrad. 

 

Czas nagrania: 1h 32min 18s – 1h 32min 41s. 

Po wyczerpaniu porządku sesji Przewodniczący Rady Powiatu dokonał zamknięcia VII sesji 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 16:05, a zakończyły o godz. 17:53. 

 

Całość przebiegu obrad VII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu była transmitowana i została 

utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Nagranie z sesji dostępne jest na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w zakładce System Rada/Transmisja i nagrania 

(https://powiatmysliborski.tv-polska.eu/film/547280-vii-sesja-vii-kadencji-rady-powiatu-w-

mysliborzu). 

Nagranie z sesji opatrzone zostało napisami zgodnie z obowiązkiem wynikającym 

bezpośrednio z przepisów Ustawy o dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji 

mobilnych podmiotów publicznych. 

W celu uruchomienia napisów w prawym dolnym oknie nagrania kliknąć pozycję 

“CC/Subtitles”- Polski). 

Ustawa powstała w oparciu o Dyrektywę Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/2102  

z dnia 26 października 2016 r. w sprawie dostępności stron internetowych i mobilnych aplikacji 

organów sektora publicznego, która określa wymogi dostosowania treści umieszczanych  

w internecie przez podmioty publiczne do potrzeb osób niepełnosprawnych. 

 

 

https://powiatmysliborski.tv-polska.eu/film/547280-vii-sesja-vii-kadencji-rady-powiatu-w-mysliborzu
https://powiatmysliborski.tv-polska.eu/film/547280-vii-sesja-vii-kadencji-rady-powiatu-w-mysliborzu
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Treść wypowiedzi radnych oraz osób biorących udział w obradach 

znajduje się na załączonym do protokołu nagraniu (załącznik Nr 52), 

na którym utrwalono przebieg VII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Protokołowała: 

Magdalena Kurnicka 

       Przewodniczący Rady Powiatu 

        Nikodem Mazur 


